

Creamino®

Guanidinoacetic Acid Premix for Broiler Chicken and Turkey Feeds

Pre-cursor of creatine and arginine-sparing agent for improving weight gain and feed efficiency in broiler chickens and turkeys.

Guaranteed Analysis:

Guanidinoacetic acid (min.) - 96 %

Moisture (max.) – 1 %

Ingredients:

Guanidinoacetic acid, starch

Directions for Use:

Mix in the feed at 600 – 1200 mg/kg (0.06 - 0.12%) of complete feed. Levels of guanidinoacetic acid must not exceed 0.12% in complete feed

Warning:

This product may cause respiratory irritation and/or sensitization. Appropriate respiratory protective equipment must be worn during handling.

Manufacturing Date: DD/MM/YY

Use before 48 months from date of manufacture

Lot no.:

Net: 25 kg

Feed Registration No.: 984028

AlzChem Trostberg GmbH

Chemiepark Trostberg

Dr. Albert-Frank-Strasse 32

83308 Trostberg

Germany

Creamino®

Prémélange d'acide guanidinoacétique pour l'alimentation de poulets de chair et de dindes

Pré-curseur d'agent d'épargne de la créatine et de l'arginine pour améliorer le gain de poids et l'efficacité alimentaire des poulets de chair et des dindes.

Analyse garantie :

Acide guanidinoacétique (min.) - 96 %

Humidité : max. 1 %

Ingrédients :

Acide guanidinoacétique, amidon

Mode d'emploi :

Mélanger dans la nourriture à 600 - 1 200 mg / kg (0,06 - 0,12 %) de l'aliment complet. Les niveaux d'acide guanidinoacétique ne doivent pas dépasser 0,12 % dans l'aliment complet

Avertissement :

Ce produit peut provoquer une irritation respiratoire et / ou une sensibilisation. Un équipement de protection respiratoire approprié doit être porté pendant la manipulation.

Date de fabrication : JJ / MM / AA

Utiliser avant 48 mois à compter de la date de fabrication

n° de lot:

Net : 25 kg

n° d'enregistrement de l'aliment : 984028

AlzChem Trostberg GmbH

Chemiepark Trostberg

Dr Albert-Frank-Strasse 32

83308 Trostberg

Allemagne